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Sammanträdet inleddes med att ordföranden initierade ett samtal kring det lästa kapitlet (Att växa i 

sin tro) i boken En bok om medarbetarskap, en bok som Församlingsrådet läser löpande. 

1. Upprop 

2. Val av justerare 

Tommy Karlsson valdes till justerare. 

3. Rapport från kyrkorådet 

 Information från föregående sammanträde beträffande St Botvid delgavs på nytt. 

 Huddinge pastorats  begravningsavgift är 14öre. 

 Till 2017 kommer den att höjas med 10 öre till 24öre. 

 Viktigt att känna till bakgrunden kring begravningsavgiften. 

 Riksdagen har beslutat om enhetlig begravningsavgift fr.o.m. 1 januari 2016. 

 Då begravningsavgiften för 2016 redan varit beslutat innebär det i praktiken att den enhetliga 

 begravningsavgiften tillämpas fr.o.m. 1 januari 2017. 

 Kammarkollegiet beslutar om nivån på begravningsavgiften. 

 Energibesparingar 

  Värmepumpar. 

  Krematoriets överskottsvärme överförs till övriga byggnader. 

  Ledlampor införs successivt. 

  Vattnet till bevattning vid St Botvid tas direkt från Mälaren istället för att passera något 

  reningsverk. 

 Frågor:  

  Flyktingfrågan – För kyrkans engagemang för flyktingarna har kommundirektören framfört 

  sitt stora tack. 

4. Biträdande kyrkoherdens rapport 

 A Samarbete med Röda Korset omkring Vinternatt 2. 

  Bygglov behövdes inte. Kommunen har varit mindre byråkratisk. 

  Viktigt att vi bygger vidare på samarbetet med Röda Korset. 

 B Sommaren 

  Hur ska vi tänka kring sommaren? 

  Inga gudstjänster i Segeltorp. Däremot gör församlingen en satsning på torsdagskvällarna 

  med mässa, musik, föredrag etc. 

  Servering med kaffe/the, tårta, paj, våfflor e.d. 

  I Vårby Gård firas mässa varje söndag. Under veckorna är det bl.a. sommarcafé som även 
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  serverar mat. 

  Hur tänker vi vara kyrka framöver? Är en årscykel med tre terminer en möjlighet? 

 C Trygghetsråd i Vårby 

  Trygghetsråd i alla kommundelar. 

  Samverkan mellan Räddningstjänst, Polis, Socialtjänst, PRO, Hembygdsförening. 

  Samordnare är kommunalrådet Christian Ottosson, som också är ordförande i Huddinge 

  brottsförebyggande råd. 

  Brottsförebyggande Rådet försöker arbeta för ett stabilt Trygghetsråd och prioriterar 

  Vårby  Gård. 

  Under skolloven har biblioteket i Vårby Gård ca 60 fler skolungdomar än under den övriga 

  terminen och det blir gärna oroligt. 

  Viktigt med nätverk. Vad kan vi som kyrka göra för ungdomarna? 

  Hanna Lönneborg och Christina Markengren representerade församlingen på det senaste 

  mötet. 

  Skogås och Flemingsberg kan bidra med sina erfarenheter. De jobbar redan med detta. 

  Hur ser det arbetet ut? Lyssna till de föreningar som arbetar med detta. 

5. Pax i Huddinge 

 Huddinge pastorat har sedan i år en gemensam tidning som med ledorden närvaro, öppenhet 

 och hopp vill vara ett livsfrågemagasin från Svenska kyrkan i Huddinge. Första numret kom ut 

 vecka 12. 

 

 Distributionen av tidningen Pax har fungerat tillfredsställande, men Vårby Haga/Örbrinken har 

 inte fått tidningen. Då Pax räknas som samhällsinformation skall även hushåll som tackat nej till 

 reklam ändå ha Pax. Det går inte att tacka nej till Pax. 

 Frågan ställdes till mötesdeltagarna om vad vi tyckte om Pax? 

  Det allmänna omdömet är att Pax är mycket bra. 

  Planen är att Pax skall komma ut med fyra nummer per år. 

  Redaktionellt bör fler delar av pastoratet synas i Pax. Hur bestäms det redaktionella 

  innehållet? 

  Mycket fina bilder, bra format och bra att den delas ut i hela Huddinge. 

6. Gudstjänststutveckling i Segeltorps kyrka 

 Förslag har väckts att några representanter ur Församlingsrådet skall arbeta med följande. 

 Hur kan vi arbeta med gudstjänsten och skapa en förändring? 

 En öppen fråga ställdes om några är intresserade att vara med i en sådan grupp och Margareta 

 Forsell och Marianne Broman anmälde sitt intresse. 

 Gruppen där också präster, musiker och vaktmästare är representerade skall de lägga upp en 

 plan och presentera den. Tidplan? 
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7. Representant till referensgrupp för arbetet med prästgården och Hela Människan 

 Viktigt att alla är med och stöttar, men vi behöver en representant i referensgruppen och 

 Margareta Forsell anmälde sig. 

8. Lokalupplåtelse 

 Församlingsrådet föreslår följande. 

  beslut om lokalupplåtelse fattas lokalt i samråd mellan bitr. kyrkoherde och  

  Församlingsrådets ordförande alt. vice ordförande. 

  Kyrkotillhöriga från annan församling i Svenska kyrkan som vill hyra lokaler i direkt anslutning 

  till förrättning. 

   Förslag kat. 2 reducerad avgift. Önskemål är att ingen avgift tas ut, kat. 1. 

  Pensionärsgrupper 

   Förslag full avgift kat. 3. Önskemål reducerad avgift kat. 2. 

  Hyra av kyrkorummet tas alltid ut om det är entréavgift till evenemanget. 

   beslut om förändring av hyra fattas lokalt i samråd mellan bitr. kyrkoherde och 

   Församlingsrådets ordförande alt. vice ordförande. 

   Församlingens samarbete med Kulturföreningen som arrangerar konserter där entréavgift 

   förekommer undantas från hyra. 

   Kaffeintäkter tillfaller församlingen. I den frågan har församlingsrådet inget tydligt svar på 

   vilken kategori eller avgift som skall gälla Kulturföreningen. 

  Förtäring av alkohol blir förbjuden i lokalerna. 

 Hanna Lönneborg och Benny Upphagen träffar Scouterna den 22 april. 

 Scouterna har uttryckt en önskan om att få vara i Segeltorps kyrka. 

9. Delegation och delegationsordning 

 Församlingsrådet gick igenom dessa. 

10. Övriga frågor 

 10 april kl. 13.00-17.00 möts Kyrkoråd och Församlingsråd i Vårby Gårds kyrka. 

 Ledamöter i kyrkoråd och församlingsråd uppmuntras att fira högmässa i Vårby Gårds kyrka vid 

 sådana tillfällen. 

 16 april kl. 10.15-15.00 är det Gemensamhetsdag. 

Sammanträdet avlutades med att Hanna Lönneborg knöt an till ordförandes inledning och läste 

Ps 23, en text som skulle ingå i predikan efterföljande helg (Den gode herden). Därefter bjöd hon in 

att praktisera en ”Andlig övning” som det lästa kapitlet handlat om. 


